
 
Referat fra Ombudsmøtet i Nord-Østerdal skyttersamlag 2005 

 
Den 10. desember 2005 ble ombudsmøtet holdt i Solvang grendehus i Narjordet. 
Det var til stede 42 ombudsmenn. 6 fra styret og 4 æresmedlemmer. 
 
1. Åpning 
Samlagsformann Iver Nymoen åpnet og ønsket spesielt æresmedlemmene velkommen. 
Stein Narjord fra Narjord skl ønsket velkommen til Solvang grendehus. 
Æresmedlemmet Gert Aas ble minnet med ett minutts stillhet. 
 
2. Opprop/konstituering/adm. 
Samlagsformannen ledet saken. 
Ingen merknader til innkallingen. 
Møteleder: Iver Nymoen. 
Sekretær: Harry Tjernstad. 
Til å undertegne protokollen: Jens Finstad og Anders A. Hodøl. 
Tellekorps: Per Gunnar Bakken og Harald Gundersen. 
Ingen merknader til sakslista. 
 
3. Årsmelding m/vedlegg. 

 
Årsmelding 2005 
 
1. Samlagets tillitsmenn:   
Styret:   
Formann Iver Nymoen Kvikne 
Nestformann Tore Hornseth Øvre Rendal 
Kasserer Per Kr Bangen Tynset 
Sekretær Harry E.Tjernstad Tolgen 
Styremedlem Ragnar Sollid Alvdal 
Leder ungdomsutv. Nils Erik Skårsmoen Lonås 
      
1. varamedlem Arne Brendryen Folldal 
2. varamedlem Arne Magne Stenvold Br/Aursund 
   
Ungdomsutvalget:   
Leder Nils Erik Skårsmoen Lonås 
Medlem Arne Ivar Nesset Dalsbygda 
Medlem Anne Gerd B. Skogstad Kvikne 
      
Varamedlem Thomas Baar Hådalen 
Varamedlem Vidar Westum Fåset 
   
Innstillingskomite æresmedlemskap:   
Formann Gert Aas Tynset 
Medlem Arne Harsjøen Tolgen 
      
Varamedlem John Kr. Ness Nora 
   



UK   
Leder Arne Ivar Nesset Hessdalen 
Medlem Ole Kristoffer Løkken Dalsbygda 
Medlem Eilif Kokkvoll Br/Aursund 
      
Varamedlem Hans Sollid Alvdal 
   
Revisorer:   
Leder Geir Nymoen Tolgen 
Medlem Jon Ragnar Haugen Tolgen 
      
Varamedlem Knut Hagen Lonås 
   
Valgkomite:   
Leder Kjell Horten Nora 
Medlem Knut Joar Krogh Glåmos 
Medlem Tore Lunsæter Fåset 
      
Varamedlem  Trond Erlien Glåmos 
 
2. Samlagsstyrets virksomhet. 
 

Det er avholdt 5 styremøter og behandlet 32 saker. 
  

Representasjon:   
Formannen:  Kurs for nyvalgte 5 og 6 februar, Oslo 

        Møte med Fylkeskommunen, 17 april, Hamar 
    Opplandskretsen, 10 juni, Sjusjøen 
    Landsdelskretsen, 1 juli, Oslo 
    Skyttertinget, 29 og 30 juli, Lesja 
    Regionalt seminar, 5 og 6 november, Hamar 

Nestform:   Fylket 18 juni, Trysil 
    Terminlistemøte, oktober. 

Skytebanekontakten Sikkerhetskurs,  11 og 12 november, Gardermoen 
 
3. Kurs i Samlagets regi. 
 
 Ledermøte;  Tynset, 11 nov. Styremedl i DFS, Sindre Undseth og  

     Utdanningssjef i DFS Engebret Mjøseng deltok. 
    Skyteinstruktørkurs;Tynset 12 nov. v/ Engebret Mjøseng. 

      Dårlig frammøte, bare 9 – 10 lag representert. 
 
4. Data. 

Det er gledelig at stadig flere lag, 14 stk. tar i bruk adminprogrammet fra DFS. Det letter arbeidet ikke 
bare i lagene, men også innen samlaget i arbeidet med årsoppgjøret. 
I forbindelse med at samlaget passerte 50 år i 2004, ble det nedsatt en komité bestående av, John 
Westgård, Per Kristian Bangen og Hans Sollid til å utarbeide en jubileumsberetning. Deres forslag går ut 
på at samlaget skaffer seg en ny og forbedret hjemmeside der alle relevante opplysninger blir lagt inn, og 
som da kan ajourføres for hvert år. DFS arbeider nå med et nytt og bedre hjemmeside konsept som blir 
klart til våren.  
 
Det er da bestemt at man samler materialet og legger det inn når den ”nye” hjemmesiden blir klar. 
Resultatlister etter stevner. Det er mange klager på manglende lister. Her må vi bli flinkere. Skal vi endre 
fristen til 1 uke etter avholdt stevne?  
Det tas opp som egen sak på ombudsmøtet, men kan også være emne på ”Malmplasskurset? Det vises 
til brev fra DFS. 
 
Epost - adresser. Samlagsstyret og DFS vil igjen sterkt anmode flere lag om å kjøpe 



DFS sin epost - adresse. Det vil lette arbeidet med utsendelse av resultatlister og premieoppgjør at alle 
skytterlag har en fast adresse, - som ikke endres med jevne mellomrom. Det er flere samlag som nå 
krever at alle har fast epost-adresse. 

 
5. Stevner. 

Også 2005 var et bra år for arrangørene i Nord-Østerdal. Vi har et luksusproblem både på 15m og bane, 
mens vi sliter noe mer under feltsesongen. Det er fortsatt ikke mulig å få arrangører til feltstevner i 
februar. Dett er mer eller mindre et faktum i Nord-Østerdal. 
 
I forbindelse med  LS på Lesja, fikk samlaget tildelt 3 NC. Stevner. Tolgen med nyopprustet bane, Tynset 
og Alvdal arrangerte disse, med stor deltagelse, 580 – 660 skyttere og fikk mye ros og hederlig omtale 
for fint gjennomførte konkurranser, og flotte anlegg. 
 
Folldal og Fåset skytterlag arr. samtidig åpne stevner, også de med bra deltagelse. 
Vi takker lagene for godt gjennomførte arrangement. Dette var god PR. for samlaget. 
I tillegg ble det gjennomført mange og bra stevner både inne og ute. Hva gjør vi for å trekke med oss 
flere av de yngre som skyter innendørs, ut på felt og bane? 
 
Første mann fra vårt samlag som greide å skyte fullt hus, 350 poeng,  på 200 m.  ble 
Knut Haug, Tolgen. Det skjedde på Lonåsbanen 7. mai og vi gratulerer.  
 
Det er også grunn til å nevne det dårlige oppmøtet på finalen i banekarusellen. Det var i år en ny måte å 
kvalifisere seg til finalen på, men uten at at deltakerantallet steg av den grunn. Det kan stilles spørsmål 
om banekarusellen i sin nåværende form har noen framtid. Samlagsstyret mener at den kan legges ned 
og fremmer derfor forslag om dette på ombudsmøtet. 

  
 

6. Skifelt/skogsløp. 
 Også i år har Alvdal skytterlag med Hans Sollid som primus motor, arrangert samlagsstevner både skifelt 

og skogsløp, vi takker han for ståpåviljen. På årets skytterting ble det foreslått å legge ned disse grener, 
saken ble utsatt til neste år og utsendt på høring til de respektive utvalg. 
 
Kan det være en idè å arrangere skogsløp i samarbeid med HV? Det blir stadig fokusert på at 
samarbeidet med forsvaret/HV må utvikles for å forsvare bevilgningen på ca. 30 mill. fra 
forsvarsbudsjettet, noe som sikrer driften av DFS.  

 
7. Skytebaner. 

Tolgen har tatt i bruk banen etter brannen, og Kronmo, Brekken/Aursund og Hådalen er iferd med 
utbygging/utbedring av sine anlegg. 
 
Morten Terje Steen har vært på befaring med tanke på planlegging og sikkerhetsgodkjenning. 

 
8. Statistikker. 

Sammendrag fra lagenes årsmeldinger blir utlevert på ombudsmøtet, da det pr. 22 nov. mangler 5 
årsmeldinger!  I alfabetisk orden, Elgå, Føken, Fåset, Hodalen og Øversjødalen.   Fristen var 1 nov. 
Konsekvenser kan bli – skytterlaget strykes som medlem av DFS. Mister retten til å drive trening og 
oppskyting til storviltprøve! 

     
9. Sportslig oversikt. 

I tillegg til Knut Haug’s 350 i Lonåsen vil vi her nvne noen resultater. Geir Håkon Nystuen, Tynset, 
landsdelskretsmester felt. Ragnar Sollid, Alvdal, fylkesmester bane. 
Hans Sollid, Alvdal, nr 1 kl. V55, landsdelskretsstevnet bane. 
Samlagsskyting. Jun/rekr.- nr 1. felt Landsdelskretsstevnet. Nr.7 bane LS.  
Kl 2-5.  Nr. 1 fylkesmestersk. bane.  Nr. 4 LS. 

 
Ole Jørgen Krogh, Hådalen, var med på omskyting om Raufoss’s gullur til beste individuelle resultat i 
samlagsskytingen for rekrutteringsklassene på LS Lesja, etter å ha skutt 100 pt. med 10 indre. Pål Vegar 
Nystuen skjøt 350 på LKS bane på Åsheim og 30/23 på LKS felt i Trysil. 
Flere og mer detaljerte resultater i eget vedlegg. 

 



 
10. Sluttord. 

Samlagets arkiv er flyttet fra HV-huset på Tynset, til oppvarmet og tørt kjellerlokale i betong, i Kvikne 
Coop sine lokaler. 
 
Vi har en følelse av at innsatsen blant våre beste skyttere, på tross av mange gode resultater, er litt 
”laber”.  Er det noe vi i styret kan/bør gjøre? 
 
Det arbeides meget godt med ungdommen i noen lag, har dere noe å lære bort, så er vi takknemlig for 
tips, for å dele det med andre. 
 
Styret takker alle, tillitsvalgte og andre, for godt samarbeid og vel utført jobb, til glede for skyttersporten. 

 
Kvikne 24 november 2005 

 
   Iver Nymoen/s Tore Hornseth/s Per Kristian Bangen/s 
 
   Harry Tjernstad/s     Ragnar Sollid/s Nils Erik Skårsmoen/s 

 
 Iver Nymoen gikk gjennom årsmeldinga. Spesielt nevnte han ordningen med faste e-post 

adresser. 
Ole Tallerås stilte spørsmål om NM felt. Formannen svarte med referanse fra ordvekslingen på 
skyttertinget. 
Hans Sollid: Må rette blikket framover og kommenterte punkt 6, skogsløp/skifelt ved å etterlyse 
deltakere fra flere lag. Han roste også vedlegget til årsmeldinga. Dette er et viktig dokument når 
en skal skrive historia til samlaget. 
Per Oldertrøen mente at skogsløp/skifelt måtte en beholde pga. samarbeidet med HV. 
Hans Sollid mente at begge disipliner kunne legges ned. 
Iver Nymoen nevnte at HV var i en sterk omstilling. Det blir færre soldater, men de som er igjen 
skal trenes mer. Det skal innkalles til et møte med områdesjefen i Nord-Østerdal. 
 
Årsmeldinga enstemmig godkjent. 
 
4. Årsmelding fra ungdomsutvalget.  
 

ÅRSMELDING FOR UNGDOMSUTVALGET 2005 
 
Utvalgets virksomhet 
Vi har hatt et styremøte og 2 telefonmøter. 
Leder har deltatt på et sentralt og et regionalt kurs i DFS regi. 
 
Samlinger 
Vi inviterte til en samling i sommer på 100 m og felthurtig, med finale på fallfigurer. 
Idar Moseng var instruktør. Det møtte 7 stk. 
 
Det ble nok for korte frister til denne samling, noe som jeg må ta på min kappe. 
Samling Meråker Videregående skole 25 til 27 nov.  
 
17 ungdommer og 2 ledere dro av gårde. Med instruksjons av skyteskolens leder og instruktører. 
 
Nordisk ungdomslandskamp var i år slått sammen med seniorene. Skytterlagene skulle nominere tilsamlaget. 
Det kom en nominasjon. Samlagsstyret nominerte Marie Stubsjøen.  
 
Skoleskyting 
Kvikne er også i år eneste lag med denne virksomhet. Tilskuddene for disse tiltakene er som før. 
 



350 -klubben 
Det ble fire nye i 350 klubben i år disse er 
IVAR BAKKEN BERG           R   FOLLDAL 
MAREN BRENDRYEN           R                FOLLDAL 
PÅL VEGARD NYSTUEN     ER                TYNSET  
HANS RUNAR KOJEDAL     ER                HÅDALEN 
 
Raufossmerket. 
 
Deles ut til de som har skutt 240 eller mer på samlag, landsdels eller landsskytterstevner. 
IVAR BAKKEN BERG           R  FOLLDAL                SM 
HEIDI HOVDE                       R  FOLLDAL                SM 
ELLEN HELSTAD                 R  ØVRE RENDAL      SM 
THOMAS TVERÅEN           ER   ALVDAL                  LKS 
RUNE TØRRESDAL              J  GLÅMOS                  LS 
 
Oppsummering 
 
Året har gitt mange store løft for våre rekrutt og juniorskyttere. Både på landsdelstevner fylkesmesterskap og 
landstevner. Rekrutt juniorlaget kom på 7 plass på samlagskytingen med Ole Jørgen Krogh 100 og ti indre på 
omgangen. Pål Vegard Nystuen ble nr. 3 på Landsdelskretsstevnet. Deltakelsen på stevner er stort sett på 
samme nivå som året før. 
  
NØSU-utvalg 
Nils Erik Skårsmoen. 

 
Nils Erik Skårsmoen leste opp årsmeldinga fra ungdomsutvalget. 
Hans Sollid roste Meråkerturen. Denne bør gjentas ofte. Han opplyste at Alvdal deltok på 
skoleskytinga. 
 
Årsmeldinga enstemmig godkjent. 
 
5. Regnskap.   NB! Her ligger de korrigerte regnskaps- og budsjettallene. 
  

  
- 

    Resultatregnskap       
Regnskapsår 2005      for       
          Nord-Østerdal Skyttersamlag       

                  
Nr. Kontonavn     Regnskap 2004 Regnskap 2005  Budsjett 2006

Salgs- og driftsinntekt             
3230 Trekk fra skytterlag     -8 823,00 -9 174,00   9 000
3231 Medaljeinnskudd     -15 740,00 -17 945,00   12 000
3232 Salg av merker/stjerner     -10 838,00 -9 879,00   10 000
3233 Bidrag samlinger     -7 065,00    5 000
3235 Sponsorinntekter     -25 000,00 -25 000,00   25 000
3295 Refusjon kursutgifter     -288,93 -8 000,00   2 000
3420 Statsbidrag Samlaget     -30 441,00 -30 558,00   30 000
3440 Tilskudd fra DFS       -7 200,00     
Salgs- og driftsinntekt     -98 195,93 -107 756,00   -93000

Lønnskostnad               
5331 Godtgjørelse til     3 600,00 3 600,00   3 600
styremedlemmer               
Lønnskostnad       3 600,00 3 600,00   3600

Driftskostn. og av- og             
nedskrivninger               



6561 Merker/stjerner     12 784,19 9 022,08   10 000
6562 Samlagsmedaljer/premier   21 152,00 27 308,00   23 000
6564 Emblemsmerker/diplomer   868,00 400,00   400
6565 Gavepremier     9 800,00 8 200,00   6 000
6800 Kontorrekvisita     803,40 245,00   400
6802 Kopiering     694,80 616,20   600
6840 Aviser, tidskrifter, bøker o l   1 760,00 2 480,00   2 000
6861 Kursutgifter     11 491,00 2 320,00   5 000
6862 Møteutgifter     3 000,00 267,50   1 000
6863 Ungdomsutvalget     24 114,37 23 341,21   25 000
6864 Ombudsmøte       8 000,00   3 000
6940 Porto       1 937,30 433,00   1 000
Driftskostn. og av- og     88 405,06 82 632,99   77  400

nedskrivninger               
Annen driftskostnad             
7140 Reise/diettkostnader     1 953,90 2 576,00   3 000
7328 Hjemmeside         5 000
7350 Representasjonskostnader   6 425,00 13 870,00   10 000
7420 Gave, fradragsberettiget     330,00 955,00   500
7770 Bank- og kortgebyr     325,00 80,00   300
Annen driftskostnad     9 033,90 17 481,00   18800

Driftskostnader       101 038,96 103 713,99   99800

                  
8051 Renteinntekt bankinnskudd   -400,00 -94,00   100
               

                  
8800 Årsresultat     -2 443,03 4 136,01  -6 700
 

------------------- 
 
    

    Balanse   
Regnskapsår: 2005     for   
        Nord-Østerdal Skyttersamlag   
            
            
Nr. Kontonavn   Regnskap 2004 Regnskap 2005 

EIENDELER           
1465 Beholdning medaljer/stjerner   3 007,00 2 686,00 

1466 Beholdning emblemsmerker   5 400,00 5 000,00 

1500 Kundefordringer     5 118,95 

1570 Andre kortsiktige fordringer   22 819,50 12 500,00 

1920 Bankinnskudd 1885.37.05310   13 389,82 17 447,38 

Eiendeler       44 616,32 42 752,33 

            
EGENKAPITAL OG GJELD       
2050 Annen egenkapital   -34 616,32 -38 752,33 

2400 Leverandørgjeld     11 000,00 

2960 Påløpte kostnader     -15 000,00 

2990 Annen kortsiktig gjeld   -10 000,00 0,00 

Egenkapital og gjeld     -44 616,32 -42 752,33 



 
 
 
Kasserer Per Kr. Bangen refererte resultatregnskap og balanse for 2005. Regnskapet viser et stort 
overskudd. 
Hans Sollid mente at det er greit med god egenkapital. 
Per Kr. Bangen kommenterte at det er mange ekstraordinære inntektsposter dette året. 
Stein Narjord: Er sponsorinntektene sikre? 
Per Kr. Bangen: Disse er usikre, men vi håper det fortsetter. Representasjonsskyttere skal ha 
NØK-logo. 
John Westgård stilte spørsmål om statsbidrag til lagene. 
Per Kr. Bangen sa at regnskapet er ført av Vekstra. Det er nok noe feil med føring av statsbidrag 
til lagene. Det kan se ut som overskuddet er på vel kr. 4000,-.Nytt korrigert regnskap sendes 
lagene. 
Hans Sollid foreslo at 

 samlagstyret godkjenner regnskapet med de opplysningene som er framkommet. 
Sollids forslag enstemmig vedtatt. 
 
6. Trekk i medlemsbidraget fra DFS for 2006. 

Samlagsstyret foreslår; Det trekkes kr 3,-/skytter av medlemsbidraget fra DFS. Beløpet 
øremerkes ungdomsarbeid i samlaget. 
Forslaget vedtatt. 
 

7. Fra styret 
a. Banekarusellen  

Det har tidligere også vært fremmet forslag om å legge ned banekarusellen. Det ble da 
fattet vedtak på ombudsmøtet om flytting av finalen til annet tidspunkt. Senere ble det 
vedtatt en endret finale. Alt dette for blant annet å få opp interessen for skyting om 
organisasjonsmedaljen. Så langt har intet lykkes. Samlagsstyret mener at 
banekarusellen i sin nåværende form legges ned. 
 
Samlagsstyret foreslår: Banekarusellen legges ned i sin nåværende form. 

Iver Nymoen refererte styrets forslag. 
Stein Narjord mente at stevnetilbudet er stort nok. Stevneinnbydelsen var noe sent ute. 
Da Nationen skytinga forsvant ble også skytterne borte. 
Asbjørn Lunsæter: banekarusellen kan legges ned. 
Tore Hornseth: ser ingen grunn til å opprettholde et stevne med få deltagere. 
Stein Narjord viste til neste sak og mente at det var greit å legge ned banekarusellen. 
 
Vedtak: Banekarusellen legges ned i sin nåværende form. 
 

b. Organisasjonsmedaljen:  
Samlagstyret foreslår: Samlaget deles i to, og det arrangeres skyting om Den 
Norske Skyttermedalje på kveldstid samtidig med Alvdal og Nora som arrangører. 

Iver Nymoen refererte styrets forslag. 
Egil Wikan mente at juni var best egnet. 
Tore Hornseth mente at et midtukestevne burde passe bra. 
Hans Sollid mente at juni var et greit tidspunkt. 
Ole Tallerås stilte spørsmål om det var nødvendig med samtidighet. 
Per Oldertrøen støtter styrets forslag og synes at juni er en grei måned. 



Asbjørn Lunsæter: Det kan være greit at stevnene ikke arrangeres samme kveld. 
 
Vedtak: Samlaget deles i to og det arrangeres Den Norske Skyttermedalje på kveldstid samtidig 
med Alvdal og Nora som arrangører. 
 
8. Skytebanekontakten. Orientering og oppfordring om å ta tak i sikkerheten på 

skytterbanene. 
Skytebanekontakten Morten Terje Steen  orienterte. Det kommer en pakke fra skytterkontoret 
rundt 1. april. Bruk innholdet i denne pakken. Steen viste ei ny sjekkliste som er utarbeidet. 
Videre viste han eksempler på sikkerhetspakka. Steen nevnte også bidragsmulighetene fra DFS 
på skytterbaner. Kontraktene skal være av 40 års varighet og skal være tinglyste. 
 
9. Innkomne saker 

a. Øvre Rendal: Vedlikehold av elektroniske skiver: 
Mange av skytterlagene i samlaget har anskaffet elektroniske skiver. DFS har laget 
krav til vedlikehold til disse skivene, og jobber med forbedringer. Dessverre viser det 
seg at noen skytterlag ikke følger de sentrale retningslinjer. Mangel på vedlikehold har 
vist seg å kunne medføre feilanvisning, og Øvre Rendal skytterlag foreslår derfor at 
det opprettes ett kontrollorgan i samlaget slik at mangelfullt vedlikehold vil bli 
oppdaget. 
 
Vårt forslag er: 
 
Nord Østerdal skyttersamlag velger 2 personer som har som oppgave å kontrollere at 
skytterlagene følger de til enhver tid gjeldende retningslinjer fra DFS om vedlikehold 
av elektroniske skive. De som velges kan være styremedlemmer eller andre 
tillitsvalgte i samlaget, under forutseting av at den enkelte har nødvendig kompetanse 
 
Samlagstyret mener at dette er et godt forslag, men velger å komme med et noe endret 
forslag. Det bør være en person fra hvert hovedsystem; Megalink og Norma. De som 
skal inneha en slik oppgave bør pekes ut av samlagsstyret. På mange måter er den 
oppgaven de skal ivareta å sammenligne med skytebanekontaktens stilling. Vi skal ha 
de beste og da er det bedre at styret håndplukker to personer. Videre bør det 
utarbeides et enkelt regelverk for oppgaven. 
 
Samlagsstyret foreslår:  
Samlagsstyret  peker ut 2 personer- en fra henholdsvis Megalink miljøet og en fra 
Norma miljøet-  som har som oppgave å kontrollere at skytterlagene følger de til 
enhver tid gjeldende retningslinjer fra DFS om vedlikehold av elektroniske skive. 
Samlagsstyret utarbeider et enkelt regelverk for vedlikeholdskontaktene. 

Iver Nymoen refererte forslaget fra Øvre Rendal. Videre refererte han samlagets forslag. 
Hans Sollid hadde merknader til styrets forslag. Det er viktig å holde dette oppdatert. Sollid 
foreslo at det opprettes ei kompetansegruppe for elektroniske anlegg. Ei slik gruppe kan samle 
lagene til diskusjonsforum. 
Sollid fremmet følgende forslag: 
Samlagstyret peker ut 2 teknisk delegerte (TD) en fra hhv. Megalink- og Kongsbergmiljøet, 
som har som oppgave å kontrollere og veilede skytterlagene slik at de følger de til enhver tid 
gjeldende retningslinjer ffra DFS om vedlikehold av elektroniske skiver. Samlagstyret 
utarbeider et enkelt regelverk for TD. I tillegg oppnevnes ei kompetansegruppe som skal være 
det første og næreledd for lagene innen samlaget som har eller planlegger å anskaffe 



elektroniske skiver. Denne kompetansegruppa kan bla. arrangere lokale bruker- og 
oppfølgingskurs i samarbeid med de enkelte systemleverandører. 
Egil Wikan mente at dette ikke er nye tanker. Dette var tema på et møte for noen år tilbake. 
Olav Elden mente at forslaget fra Øvre Rendal og styret var omtrent like og at Øvre Rendal 
kunne trekke sitt forslag. 
Asbjørn Lunsæter mente at ei slik gruppe var unødvendig. 
Olav Elden viste til at det jobbes med dette på sentralt hold. 
Morten Steen sa at DFS har tatt opp saken med leverandørene. Det kommer brev om dette. Et 
ekstra øye er alltid greit å ha. 
Egil Wikan: utvalgets hovedoppgave må være å ha forebyggende virkning. 
Tore Hornseth: skivene i Nord-Østerdal begynner å bli noen år. Vedlikeholdet vil komme. Det er 
bedre å være føre var på vedlikeholdet. 
Åshild Lunsæter: kan fokus flyttes fra kontroll av skivene over til å ha en dokumentasjon? 
Tore Hornseth: det må være retningslinjer for utvalgets arbeid. 
Stein Narjord: dette skal være til hjelp for lagene og ikke et kontrollorgan. 
Ole Tallerås: styret har et våkent øye på dett og mener at styrets forslag er greit. 
 
Forslagene ble tatt opp til avstemming:  
Samlagstyrets forslag fikk 11 stemmer. 
Hans Sollids forslag ble vedtatt med 31 stemmer. 
  

b. Fra Narjord Skytterlag: 
Vi foreslår at tidspunktet for årsavslutning for skytterlagene legges til årsskiftet. 
 
Begrunnelse for forslaget er følgende:  
 
* De fleste lag og foreninger har sine årsmøter i forbindelse med årsskiftet. 
 
* Samfunnet for øvrig har sine årsavslutninger knyttet opp mot årsskiftet. 
 
* For den som driver med regnskapet i skytterlaget vil en avslutning av 

regnskapet ved årets slutt, forenkle dette, bankenes årsrapport på de enkelte 
kontoer er ved årets slutt. 

  
Det er klart at nettbanktjenesten som bankene tilbyr, muliggjør at den enkelte kasserer 
kan innhente opplysningene om hver enkelt konto, når som helst. Nå er dette en 
tjeneste som har blitt dårligere p.g.a. innføring av mer sikkerhet ved enhver 
innlogging, i hvert fall er dette vår erfaring med dette. Ut over bygdene har fortsatt 
bare tilgang på vanlig tlf.forbindelse og til-kobling via dette nettet er meget 
tidkrevende selv for de enkleste overføringer / nedlastinger fra banken. 
 
Klassesettingen for skytterne følger årsskiftet, slik at der er det alt tatt i bruk dette 
tidspunktet fra DFS sin side. 
 
Forslaget er drøftet i styremøte i laget, tirsdag 1.nov. d.å., og bestemt fremmet for 
Nord-Østerdal Skyttersamlag. 

 
  ----------- 
 



Samlagsstyret er ikke enig i dette forslaget og foreslår at dagens ordning 
opprettholdes. Det er intet argument at forholdet til banken er blitt noe tyngre for 
enkelte lag. Mange lag opplever at med nettbank er det blitt mye lettere å holde 
oversikt over regnskapet. Videre er det mange årsmøter som holdes umiddelbart på 
nyåret slik at det vil bli vanskelig å finne ei helg. Det som imidlertid teller mest sett 
fra samlagsstyrets side er at vi på nyåret har en tradisjonell svært tett 15m sesong. 
Dette gjør at et ombudsmøte vil forrykke denne tette 15m sesongen. 
 
Samlagsstyret foreslår: Forslag fra Narjord Skyterlag om endring av regnskapsåret 
bifalles ikke. 

 
Hans Sollid: fristen kan ikke forskyves pga. frister i DFS. 
Stein Narjord forklarte grunnen for forslaget. 
 
Samlagstyrets vedtak mot 1 stemme 
 

c. Samlagsstyret vil fortsettelsen av forslaget fra Narjord skytterlag fremme forslag på at 
skytteråret følger årsmeldingsåret. Dette vil medføre at endring i klasser skjer med 
virkning fra 1. november. For mange slutter skytteråret etter at banesesongen er over. 
De starter da med trening på 15m før vinterens feltsesong. Det ville med andre ord 
være kjekt om de kunne trene og konkurrere i den klasse de skal skyte i kommende 
felt og banesesong. 

 
Samlagsstyret foreslår: Skytteråret tar til 1. november.   

 
Hans Sollid mente at saken må sendes til skyttertinget. Ordlyden i vedtaket må derfor omformes. 
Asbjørn Lunsæter mente at ombudsmøtet kan foreslå endring overfor skyttertinget. 
Knut Haug mente det ikke var noe problem. 
Olav Elden: mange ønsker å skyte i november/desember i den klasse de skal skyte i neste år. 
Mener forslaget er greit. 
 
Vedtak: Det sendes forslag til skyttertinget om å endre fristen for skytteråret slik at dette 
samsvarer med årsmeldingsåret. 
 
10. Oppebevaring av vandrepokaler. 

Skyttersamlaget innehar en del gamle pokaler. Disse har til nå stått i en pappkasse og kun 
samlagsformannen har sett dem. Det bør være mulig å få plassert disse pokalene slik at 
skytterne kan se dem. 
 
Samlagsstyret foreslår: Samlagstyret forespør aktuelle skytterlag for å få plassert pokalene 
slik at skytterne kan se dem. 

 
Egil Wikan: pokalene kan plasseres i Noras skytterhus. 
Ole Tallerås mente at det må finnes et kulturhus hvor pokalene kan sees. 
 
Samlagstyrets forslag enstemmig vedtatt. 
 
11. Resultatlister.  

Her er det grunn til å be skytterlagene å skjerpe seg. Det vises til 2 rundskriv fra 
skytterkontoret om dette. Resultatlistene skal ha en pen framside hvor vinnerne gjengis 



sammen med oversikt over antall deltakere i hver klasse. Deretter skal en komplett liste over 
mesterskap skyting og hovedskyting følge. Skjer premiering på hovedskyting skal premier på 
den enkelte klasse være med. Skjer premiering på deler av hovedskytingen skal det være med 
komplette lister over dette med premier. Endelig skal det være et oppgjørsark til det enkelte 
skytterlag med deltakere på stevnet.  
 
Det vil være aktuelt å kurse lagene i resultatlister på Malmplassen kurset.  
 
Det er i dag en frist på 30 dager etter endt stevne med å sende ut komplette resultatlister til 
lagene. Denne fristen har stått uendret siden lenge før innføring av edb. Det skulle i dag ikke 
være noe som hindrer arrangører i å sende ut resultatlistene innen 1 uke etter stevneslutt. 
Egentlig så er vi ikke ferdige med stevnet før alle lister og medaljer er sendt ut. 
 
Samlagsstyret foreslår: Skytterbokas punkt nr 10.117 endres slik at frist for utsendelse av 
resultatlister blir endret fra 30 dager til 14 dager. 

Vedtak: Ombudsmøtet foreslår overfor skyttertinget at Skytterbokas punkt nr 10.117 endres 
slik at frist for utsendelse av resultatlister blir endret fra 30 dager til 14 dager. 
 
Videre behandling: det holdes kurs i utforming av resultatlister og det settes opp en mal for 
resultatlister. Saken tas opp på tillitsmannsamlinga. 

 
12. Høringssaker fra Skytterkontoret. 

a. Informasjonsstrategi 
b. Samlags/Landsdelkretsgrenser. 

Sakene tas opp på tillitsmannssamlinga. 
 
13. Stevneinnskudd. Se vedlagte forslag – (ingen endring) 

 
Stevneinnskudd 2006 

Stevne  Klasser  Premieinnskudd  Arr.avg.  Sum  

15m / bane Kl 1-5/ vet  24+16=40  60  100  
 Kl R/ER/J  18+12=30  20  50  
 Kl A  50  0  50  
     
Felt  / Skifelt /Skogsløp Kl 1-5/ vet  40  60  100  
 Kl R/ER/J  30  20  50  
 Kl A  50  0  50  
     
Karusell innskudd 15 m og 
bane 

Kl 1-5/ vet  0 50  50  

 Kl R/ER/J  0  30  30  
     
Lagskyting Alle klasser   50 
     
Ekstra medaljeinnskudd* 
Samlagstevner 

Kl 1-5, vet 35 0 35 

** Kl R/ER/J 0 0 0 
 A 0 0 0 

*Gjelder også ved Samlagsstevner i skifelt og skogsløp med skyting. 
**Tas fra ungdomsutvalgets budsjettpost. 



Det forutsettes at det deles ut klassemedaljer i alle klasser. Dersom det ikke deles ut slike medaljer 
skal arr. avgiften reduseres med kr 15 i alle klasser. 

Lagene gjøres også oppmerksom på den anledning som er gitt til å premiere  25-skudden, jf 
Skytterboka punkt i 10.120 for kl 1-5 og vet samt punkt 10.121 for rekrutteringsklassene. 
 
Samlagsstyret  oppfordrer skytterlagene til å premiere 25 skudd på bane og miniatyr  samt 
30 skudd på felt. Det er en forutsetning at det på innbydelsen opplyses hvordan premiering 
vil skje. 
 
Vedtak på ombudsmøtet i 2003 innebærer at ved forhåndspåmelding plikter den påmeldte å 
betale arrangementsavgift uavhengig om han/hun deltar eller ikke. Arrangende lag trekker 
dette i premieoppgjøret. Det skal i så fall på premieoppgjøret gjøres oppmerksom på hvem 
det trekkes for. Dette for at den påmeldtes skytterlag kan trekke riktig skytter. 

 
Samlagsstyret foreslår: Det framlagte forslag vedtas. 

Hans Sollid: det er kun lagene som fremmer forslag. 
 
Vedtak: Samlagstyrets forslag enstemmig vedtatt. 
 
14. Ombudsmøtet for 2006. 

Samlagsstyret foreslår: Ombudsmøtet for 2006 legges til Folldal med Folldal Skytterlag som 
teknisk arrangør. 

 
Vedtak: Ombudsmøtet for 2006 legges til Folldal med Folldal Skytterlag som teknisk arrangør. 
 
15. Budsjett 

Samlagsstyrets forslag legges ved. 
Samlagsstyret foreslår: Det framlagte budsjettforslag vedtas. 

Per Kr. Bangen refererte forslaget. 
Hans Sollid –to ting- hva med trekk til ungdommen. Hva med drift av hjemmeside. 
Det settes opp en post for dette i budsjettet på kr. 5.000,-. 
Olav Elden vil fortsette 3-kronen fra Hans Sollid. Synes at når vedtaket er øremerket for 
ungdommen så må dette følges opp i budsjettet. 
Per Gunnar Bakken: styret bruker sponsorinntekten i sin helhet til ungdomsarbeidet. 
Per Kr. Bangen: ungdomsutvalget kan bruke inntil 34.000 kr. 
Stein Narjord: trekk fra lagene kan for senere år øremerkes til drift av samlaget. 
 
Vedtak: Budsjettet vedtas med endring av at det settes inn en utgiftspost på kr. 5000,- til drift 
av hjemmesiden.  
(NB! Det vedtatte budsjettet finnes under regnskapet.) 
 
16. Valg. 

Leder i valgkomiteen Kjell Horten ledet valget.  
 

VALGKOMITEENS INNSTILLING TIL OMBUDSMØTE  2005.  
  
STYRET 
Leder   Iver Nymoen, Kvikne   gj. valg 1 år 
Nestleder Tore Hornseth, Øvre Rendal  gj. valg 1 år 
St. medl Ragnar Sollid, Alvdal   gj.st 
  Nils Martin Krogh, Hådalen  ny  2 år 



  Åshild Lunsæter, Lonås  ny  2 år 
Leder ungd. Nils Erik Skårsmoen, Lonås  gj. valg 1 år 
  
1. varamedl. Ola Fåsetbru, Fåset   ny  1 år 
2. varamedl. Arne Brendryen, Folldal  gj. valg 1 år 
3. varamedl. Arne Magne Stenvold, Br/Aursund gj. valg 1 år 
  
UNGDOMSUTVALGET 
Leder  Nils Erik Skårsmoen, Lonås  gj. valg 1 år 
Medlem Anne Gerd B. Skogstad, Kvikne gj. st 
Medlem Helge Ivar Hovde, Folldal  ny  2 år 
  
Varamedl. Thomas Baar, Hådalen  gj. st 
Varamedl. Vidar Westum, Fåset   gj. st 
  
INNSTILLINGSKOMITE ÆRESMEDLEMSKAP 
Leder  Hans Sollid, Alvdal   ny  2 år 
Medlem Arne Harsjøen, Tolgen  gj. valg 1 år 
  
Varamedl. John Kristen Ness, Nora  gj. valg 2 år 
  
UK 
Leder  Ole Kristoffer Løkken, Fåset  på valg i 2006 
Medlem Eilif Kokkvoll, Br/Aursund  på valg i 2007 
Medlem Nils Erik Skårsmoen, Lonås  ungdomsutv. rep. på valg i 
2008 
  
Varamedlem. Erik Livoll, Vingelen   gj. valg 1 år 
  
REVISORER 
Leder  Geir Nymoen, Tolgen   gj. st 
Medlem Per Gunnar Bakken, Dalsbygda ny 2 år 
  
Varamedl. Knut Hagen, Lonås   gj. st 
  
VALGKOMITE 
Leder  Knut Joar Krogh, Glåmos  på valg i 2006 
Medlem Tore Lunsæter, Fåset   på valg i 2007 
Medlem Stein Narjord, Narjord  ny på valg i 2008 
  
Varamedl. Trond Erlien, Glåmos   gj. st 
  
Valgkomiteen har bestått av 
Kjell Horten, leder    Tore Lunsæter    Knut Joar Krogh 

 
Alle valg ble gjennomført slik som foreslått av valgkomiteen med ett unntak: 
Asbjørn Lunsæter foreslo at Erik Livoll, Vingelen ble valgt til som vararepresentant for UK. 
Hans Sollid ba om å få trekke sitt kandidatur. Kjell Horten fra valgkomiteen bifalt dette. 
(NB! Dette er korrigert i ovenstående innstilling) 
De øvrige valg i henhold til forslaget. 



 
 
Til slutt ble det utdelt følgende hedersbevisninger: 
Stein Narjord - takkediplom for fortjenestefullt virke lagsformann. 
Sverre Skogås - takkediplom for fortjenestefullt virke lagsformann. 
Grethe Dundrud - takkediplom for fortjenestefullt virke. 
Trygve Estensgård - takkediplom for fortjenestefullt virke. 
 
Knut Haug, Tolgen skytterlag fikk samlagets diplom for første seniorskytter (kl. 2-5) fra samlaget 
som har oppnådd 350 poeng. 
 
Etter en bedre middag, som en litt forsinket markering av at samlaget fylte 50 år i 2004, ble 
følgende æresmedlemskap i Nord-Østerdal skyttersamlag utdelt: 
John Westgård 
Stein Narjord  
Sigmund Tallerås p.f. (fikk tildelt æresmedlemskapet i 1981) 
 
Det ble ellers delt ut diverse premier, medaljer og merker. 

 
 
Anders A. Hodøl/s Jens Finstad/s 
Harry E. Tjernstad/s 
 
 
Avskrift: Ragnar Sollid 


